
Jak urządzić zieleń przed budynkami przy ul. Kościuszki 52–66?

Notatka ze spotkania konsultacyjnego

Jaki był kontekst konsultacji?

Projekt urządzenia zieleni przed budynkami przy ul. Kościuszki 52–66 oraz ul.

Dworcowej 11b realizowany jest w ramach projektu Funduszu Osiedlowego

(Rewitalizacja terenów zielonych wzdłuż budynków – ul. Kościuszki 52–54,

56–60, 62–66, Dworcowa 11 b – FO 2019), zgłoszonego przez Radę Osiedla

Przedmieście Świdnickie. Rozmawialiśmy o renowacji trawników, nowych

nasadzeniach i przedeptach stanowiących dojścia do chodników.

Informacje o spotkaniu

Sposób zbierania opinii: Podczas spotkania oraz pocztą e-mail

Miejsce spotkania: biuro Dolnośląskiej Federacji Organizacji Pozarządowych,

brama od ul. Kołłątaja 31/1–2

Termin spotkania: 9.11.2023 r., godz. 17:30

Liczba uczestników: 13

Inicjator: Zarząd Zasobu Komunalnego weWrocławiu

Wsparcie merytoryczne: Iwona Błocian, Marta Słupik, Aleksandra Lipertowska

(Zarząd Zasobu Komunalnego)

Moderacja: Karolina Walko, Jan Chrzan (Fundacja na Rzecz Studiów

Europejskich)
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Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in.: w serwisie Wrocław Rozmawia

utworzono osobną podstronę o konsultacjach, a w okolicy ul. Kościuszki

rozwieszono 30 plakatów informujących o spotkaniu konsultacyjnym.

Spotkanie wsparły Rada Osiedla Przedmieście Świdnickie oraz Dolnośląska

Federacja Organizacji Pozarządowych Ta druga udostępniła lokal na potrzeby

spotkania. Bardzo dziękujemy!

Po spotkaniu nie przekazano żadnych opinii drogą mejlową.

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!
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Zestawienie opinii

l.p. Opinia
Odpowiedź Zarządu Zasobu

Komunalnego

1 Suche gałęzie drzew powinny

być przycinane lub przerzedzane

– obecnie wmieszkaniach jest

dosyć ciemno.

Opinia uwzględniona

2 Mieszkańcy cieszą się z

obecności drzew i na pewno nie

chcą ich usuwać.

Opinia uwzględniona

3 Drzewa można by uzupełnić

roślinnością, która będzie tłumić

hałas z ulicy.

Opinia nieuwzględniona

Roślinność tłumiąca hałas z ulicy

byłaby tak wysoka, że zacieniłaby

mieszkania na parterze.

4 Kto będzie utrzymywał nową

zieleń?

Wyjaśnienie

Zieleń przez trzy lata od realizacji

będzie utrzymywana przez

wykonawcę, po upływie

gwarancji będzie pielęgnowana

przez Biuro Obsługi Klienta

Zarządu Zasobu Komunalnego

(BOK NR 1, ul. św. Antoniego 19).

5 Pas zieleni przy budynkach jest

mocno przeorany przez szczury.

Potrzebujemy rekultywacji tego

terenu.

Opinia uwzględniona
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6 Trawnik należy ogrodzić niskim

płotkiem, który zniechęci do

zadeptywania zieleni.

Opinia uwzględniona

7 Istniejące przedepty można

zmienić w chodnik lub

wydzieloną ścieżkę.

Opinia uwzględniona

8 Rekomendowana jest kostka

betonowa dla nowych

chodników wmiejscu

przedeptów. Miał kamienny

raczej się nie sprawdzi.

Opinia uwzględniona

9 Powinno zostawić się jak

najwięcej zieleni, bez

zabrukowania terenu.

Opinia uwzględniona

10 Na istniejących dwóch,

wybrukowanych skwerach

można zaproponować zieleń w

donicach, aby złagodzić wyspy

ciepła i dodać zieleni.

Opinia uwzględniona

11 Rekomendowane są trawy

ozdobne.

Opinia uwzględniona

12 Ławka lub miejsca do siedzenia

mogłaby się znaleźć na widoku,

na przykład na skwerze przy ul.

Kołłątaja lub przy ul. Dworcowej.

Opinia uwzględniona

13 Rekomendowane są rośliny w

różnych kolorach.

Opinia uwzględniona
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14 Dodatkowe nasadzenia nie

powinny się znaleźć zaraz przy

budynkach – może to

spowodować, że mieszkania na

parterze będą zacienione.

Opinia uwzględniona

15 Rekomendowana jest roślinność

niska, która nie będzie tworzyć

ciemnych zagajników.

Opinia uwzględniona

16 Co stało się z odszkodowaniem

za spaloną wiatę śmietnikową?

Wyjaśnienie

Pytanie poza zakresem

konsultacji.

17 Sugerowana przez ZZK

konstrukcja wiaty śmietnikowej

“z klapką” jest do przyjęcia.

Dziękujemy za opinię.

18 Większe pojemniki do

gromadzenia odpadówmogłyby

stanąć w innej części podwórka,

w podwórku na wysokości ul.

Dworcowej 3.

Wyjaśnienie

Opinia poza zakresem

konsultacji.

19 Jest potrzeba doświetlenia

chodnika – uliczne latarnie nie

wystarczają.

Opinia uwzględniona

20 Sugerowane są niskie latarnie

parkowe ze światłem do dołu, by

oświetliły chodnik i nie świeciły w

okna.

Opinia uwzględniona
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21 Jedna ławka mogłaby znaleźć się

przy ul. Kościuszki, pod latarnią,

co pozwoliłoby starszym osobom

na odpoczynek po drodze do

domu.

Opinia uwzględniona

Spotkanie przeprowadzono w ramach zadania publicznego „Wsparcie

procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w roku 2023”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich

i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław.

Wrocław | 30 stycznia 2024 r.
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